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Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam się do Pana Ministra z prośbą o wsparcie inicjatywy zmiany przepisów ustawy – Prawo o ruchu

drogowym w zakresie prawa ośrodków miejskich do przeprowadzania egzaminów na prawo jazdy.
W obecnym stanie prawnym funkcjonują ośrodki ruchu drogowego w miastach czterdziestotysięcznych, które

posiadają prawa powiatu. Niezrozumiały jest fakt, że egzaminy nie mogą być przeprowadzane w miastach znacznie
większych, często siedemdziesięcio- czy osiemdziesięciotysięcznych, które dysponują o wiele większym potencjałem
technicznym, gdzie znacznie większe są też oczekiwania ze strony społeczeństwa. Status posiadania praw powiatu nie
jest obiektywnym wyznacznikiem potencjału danego ośrodka miejskiego. Kategoria ta nie ma znaczenia w zakresie
jakości przeprowadzania egzaminów na prawo jazdy. Wydaje się, że bardziej obiektywnym wyznacznikiem wielkości
miasta jest status prezydencki. Należy też podnieść, iż wokół miast przywołanej wielkości często zlokalizowane są też
liczne mniejsze miejscowości, co znacznie zwiększa populację potencjalnych kandydatów na kierowców.

Wprowadzenie przedmiotowych zmian niewątpliwie zwiększy dostępność do egzaminu na prawo jazdy. Ten
kierunek zmian przepisów jest realizacją koncepcji decentralizacji administracji i likwiduje niczym nieuzasadnioną,
w tym przypadku, kategoryzację uzależnioną od posiadania prawa miasta powiatowego. Projekt ten jest również
w pełni uzasadniony od strony ekonomicznej, gdyż likwiduje konieczność licznych wyjazdów do często odległych
ośrodków egzaminacyjnych. Wierzę, że te i wiele innych argumentów oraz oczekiwania społeczne przekonają Pana
Ministra do poparcia przedmiotowych zmian w zakresie przepisów ustawy – Prawo o ruchu drogowym.
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